



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

澳門大學學生會

第 6/2020 號會員大會主席團通告

公佈理事會補選資訊

根據第 9/2015 號內部規章《會員大會主席團組織制度》第六條之內容規定，主席代表會員大會作出本通告。

會員大會主席團根據 6/2020 號內部規章《領導機關選舉制度》第一百零二條第一款作出此通告。

鑑於理事會副理事長 Nazaré Alva Galang Cabarrabang 之解任，常務委員會已於六月份接納其申請。根據第 1/2020 號內部規章《領導機關選舉制度》第一百零四條第二款之內容規定，補選將於常務委員會確認領導機關成員解任該職務後的三十天內完成，並產生新的人選替代。

故此，會員大會主席團現正就澳門大學學生會理事會副理事長一職之空缺進行補選之公開招募，方式如下：

- 一、 有意擔任之同學請將個人履歷，連同一份個人陳述例如：(對職位的展望、希望擔任職務的原因...等) 發送至 presidium@umsu.org.mo，會員大會主席團及有關權限機關將就報名名單進行甄選，如有需要將另外進行面談。
- 二、 甄選結果將召開會員大會進行確認，並以通告形式進行公告。

如有任何疑問，請致電 6559 8315 或發送電郵至上述地址查詢。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會主席團

主席



趙傲然

二零二零年七月三日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union

Notice of the Presidium of the General Assembly No. 6/2020

Announcement of by-election for the Board of Director

This notice is made in accordance with the Article 6 of the internal regulation no.9/2015, "Organizational System of the Presidium of the General Assembly" and the Paragraph 1, Article 104 of internal regulation no.1/2020, "Election system of management Board" .

The Standing Committee has already accepted the resignation application of the Vice-Director General of Board of Directors, Nazaré Alva Galang Cabarrabang.

According to paragraph 2, Article 104 of internal regulation no.1/2020, "Election system of management Board" , the by-election will be completed within 30 days after the Standing Committee confirmed his dismissal and a new Vice-Director General will be appointed.

The Presidium of the General Assembly is holding public recruitment for the position of Vice-Director General of Board of Directors through the following procedure:

1. Applicants send your CV and personal statement (including the expectation for the position, purpose of applying, etc.) to presidium@umsu.org.mo. The Presidium of General Assembly will select within the application and might interview when needed.
2. The final result will be confirmed on the General Assembly and be announced in the form of notice.



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

If you have any enquiries, please feel free to contact Mr. Chio by 6559 8315 or Email presidium@umsu.

Thank you.

President of the Presidium of the
General Assembly of UMSU



CHIO Ngou In

3/07/2020

The Chinese version shall prevail.